Ministry of Foreign Affairs

Development and International Cooperation Affairs

Ref: 48/11079 Date: 9 March 2017

(Unofficial translation)

The Ministry of Foreign Affairs of the state of Kuwait presents its best compliments to the Embassy of the Kingdom of the Netherlands in the State of Kuwait.

In the frame of joint cooperation and coordination between the two countries, we have the pleasure to enclose herewith a copy of a list of names for a number of Islamic organizations in the Netherlands registered in the electronic system of the Ministry of Foreign Affairs and have not yet been endorsed. These organizations are seeking the endorsement of the Kuwaiti Ministry of Foreign Affairs which enables them to receive finances for their projects and activities from the Kuwaiti charity organizations.

Please inform us with your opinion on the possibility for approving the endorsement of these organizations and allowing them to cooperate with the Kuwaiti charity organizations or whether you have any restraints against these organizations.

The Ministry of Foreign Affairs of the State of Kuwait avails itself of this opportunity to renew to the Embassy of the Kingdom of the Netherlands in the State of Kuwait the assurances of itshighest consideration.

Cc:

- Europe Affairs
- Our Embassy in the Hague

Attachments mentioned above

08/03/2017 A.k.





The Name of the Na

48/11079 09/03/2017

Cooperation Affairs



1-14 woh 1 -

تهدي وزارة الخارجية لدولة الكويت أطيب تحياتها إلى مملكة هولندا الصديقة لدى دولة الكويت.

وقي إطار التعاون والتنسيق المشترك بين البلدين، يسرنا أن نرفق لكم نسخة عن قائمة بأسماء عدد من الجهات الإسلامية في هولندا المسجلة في المنظومة الإلكترونية لوزارة الخارجية ولم يتم إعتمادها بعد، حيث تسعى هذه الجهات الحصول على اعتماد وزارة الخارجية الكويتية والدني بموجبه، يمكنها الحصول على تمويل لمشارعها وأنشطتها من قبل الجهات الخيرية الكويتية.

يرجى التكرم بإفادتنا برأيكم حول مدى إمكانية الموافقة على إعتماد هذه الجهات والسماح لها بالتعاون مع الجمعيات الخيرية الكويتية، وعما إذا كانت لديكم أية تحفظات تجاه هذه الجهات.

وتنتهرز وزارة الخارجية لدولة الكويت هذه الفرصة لتعرب عن بالغ تقديرها وإحترامها لسفارة مملكة هولندا الصديقة لدى دولة الكويت.

تسخم إلى

- شؤون أوروبا
- سفارتنا في لاهاي المرفقات المشار إليها أعلاه.

さら2017/03/08

وزارة الخارجيين – التنميين والتعاون الدولي – فريق العمل الإنساني هاتف ، علام فاكس ، علام المسالي بريد الكتروني ، mofa.gov.kw@

Netherlands Entities, listed in MOFA Online System,

#	Entity.			
1	stichting islamitisch manaret centrum	Reg#	Reg. date	Status
2	Stichting as-Soennah	2238	21/02/2017	
T	al-fath mosque	2163	27/01/2017	
	Cleopatra stichting	2069	26/12/2016	
	Cultural Centrum in Den haag Nederland	1793	13/10/2016	
6	Stichting As soennah	1626	25/07/2016	PENDING
	stichting europa oost-turkestan educatie centrum	1561	26/06/2016	PENDING
3	salaam foundation for science education and humanitarian work	1461	09/06/2016	PENDING
	stichting alfitrah	1290	11/07/2016	PENDING
==	narkaz alhouda	1166	23/04/2016	PENDING
7	Social Cultural Centrum in Den haag Nederland	965	11/04/2016	DECLINE
	vetr foundation	703	14/09/2016	PENDING
	andition	609	11/04/2016	DECLINED